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	Class
	
	Name
	
	Group
	
	Evaluation
	

	Three-dimensional 

objectives
	Knowledge and abilities：To grasp words and phrases
Process and methods：By taking notes and practising
Attitude and values：  To develop the sense of responsibility

	Important points
	Memorizing the key points

	Difficult points
	Application 

	Learning methods
	Student-centred (self –study,cooperation and exploration)

	Teaching Contents

	Step 1  Lead in  
words in Using language:
1. abstract adj.___________ n.___________反义词 ___________
2. wire n.____________ adj. ________无线的
3. innovative adj. __________v.____________n. _________
4. installation n.___________ v. ___________
5. contrast v./n. ______________ 
1) I am not good at expressing myself. _______ contrast, I am better at thinking indeed.
2) His actions contrasted sharply ________ his promises.
3) His white hair was particularly ______ contrast to/with his dark skin.
6. apart from_____________=______________________
7. It’s not until ... that... ___________
  直到他告诉我，我才知道。
  ________________________________________________
  转换句式__________________________________________
  ___________________________________________________
8. be/get tired from__________ be tired of = be bored with _________
9. be determined to do ________________
10. look over her shoulder_______________
11. state/voice his attitude towards..._________________
12. the digital age______________
13. bring...together______________
14. to name just a couple______________
Step 2  Study (Thinking ; Presentation and Discussion) 
Grammar:   to- infinitive, -ing and -ed as predicative
动词不定式(短语)作表语
通常用来说明主语的具体内容(职业、职责或性质等)，也可以表示
目的、愿望等。
 A college counsellor’ s job Is to help students just to college life. 
 His ambition is to become an actor.
特别注意: ①常见的后接动词不定式(短语)作表语的系动词有
appear， seem， prove， remain等。
Whether we will succeed or not remains to be seen.
②当主语部分含有实义动词do的某种形式时，不定式(短语)作表
语时通常省略to。
 All I can do now is keep silent.
动词的-ing形式(动名词、现在分词)作表语
(1)动名词(短语)作表语用来泛指某种动作或行为，以说明主语的
具体内容(身份、性质或情况)，即解释主语“是什么”。
动名词(短语)作表语时放在系动词之后，可以和主语互换位置，
意思仍然通顺。
Her job is cleaning offices。(动词的-ing形式作表语)
Cleaning offices is her job (动词的-ing形式作主语)
Her hobby is painting.
(2)现在分词(短语)作表语用来表示主语所具有的特征，即解释主
语“怎么样”。
His concern for his mother is most touching.
动词的-ed形式作表语
(1)动词的-ed形式作表语常表示主语的状态。需要注意的是，有时
候并无完成或被动之意，而是表示主语的状态或感受。作表语的
过去分词基本上都已经形容词化，通常译为“感到…的”。
Having heard the encouraging words，that boy was encouraged.
(2)动词的-ed形式作表语通常放在系动词后面。最常见的系动词就
是be，除此之外还有 become,turn,get,grow,seem,appear,remain，
sound. look. feel, taste, smell. 
You seem frightened.
特别注意:动词的-cd形式作表语和动词的ig形式作表语的区别。
及物动词的-ed形式作表语表示“感到………的”，而-ing形式表
示“令人...的”。常见的这类词有: 
Interesting有趣的/ interested感兴趣的; 
exciting令人激动的/ excited感到激动的;...
Step 3  Summarize
在英语中，很多单词是通过合成的方式构成的，最常见的有合成
名词、合成动词、合成形容词等几种类型。此处介绍合成形容词
的几种常见构成方式。
1. 形容词+名词-ed:   good- natured;     cold- blooded
2.名词+过去分词:    heartbroken;       handmade
3.副词+过去分词:    low-paid;         well- known 
4.形客词+现在分词:  easy- going;       good- looking
5.副词+现在分词:    low- lying         hard-working
6.名词+现在分词:    heartbreaking      peace- loving
7.形客词+名词或名词+形容词: long-distance world- famous
8.数词+名词:       400- metre         second-hand
9.数词+名词-ed:    four- legged         seven-storeyed
Step 4  Practice
用括号内词的适当形式填空
1. As a student in senior high school, the most important task is
_________ (study)hard, which determines his future.
2. Amazed at how skillful they were, I was_______(determine )to be just as good.
3. He made people laugh at a time when they felt _______(depress), so they could feel more content with their lives.
4. If their habitat is_______(threaten) or they cannot find enough food, the number of them may decrease.
5.There were many people waiting at the bus stop, and some of them looked very anxious and _______(disappoint).
6. The children will get _______(confuse ) if asked to learn too much at a time.
7. What squirrels can do is _______(store) all kinds of food before the  
winter comes.
8. All the people there thought the car driver was_______(blame) for
this accident.
9. What I dislike is _______(get)up too early.
10. Find friends to study and speak with. Learning English together can 
be very  _______(encourage).
11. A study shows the students who are _______(engage) in
after-school activities are happier than those who are not.
12. Please remain ________(seat) until the plane has come to a 
complete stop.
语篇填空：
   Marty is a disabled boy_1_______suffers from a muscle disease. So what he can’t do is _2________(run) or climb stairs as quickly as other people. The doctors don’t know _3______(exact ) what is wrong with him. Luckily, Marty has learned to adapt __4____ his disability. In order to make his life happy and __5 ____(satisfy), Marty keeps busy doing things that do not require physical strength. He has friends with __6_____ he can go to movies and football matches and he has lots of pets. He used to dream of one day being a famous football player and __7________(represent ) his country in the World Cup. Even when he is made fun of, he doesn’t get ___8_____(annoy). __9_____(disable)as he is, Marty has become stronger and more independent. He never feels sorry for himself and he enjoys as rich and full a life as everyone else.
He says that what we normal people should do is __10_______
( give )the disabled encouragement rather than laugh at them.
Step 5  Homework
	What is
unique 
to you?


	Learning and Teaching
summary
	Gains ：


	

	
	Losses：
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